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Nieuwsbrief 30 juni 2023 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

Ledengesprekken en beginselen 
 

De ledengesprekken over de samenwerking met GL die momenteel gevoerd worden, 
hebben voor mij nogmaals duidelijk gemaakt hoe belangrijk beginselen zijn voor een partij.  
De PvdA beginselen zijn samengevat: vrijheid, democratie, rechtvaardigheid, duurzaamheid 
en solidariteit en zijn verder uitgewerkt in een manifest. Het manifest is het fundament van de 
partij. Verkiezingsprogramma’s worden gebaseerd op het manifest, en toegepast op de 
actuele problemen in het land. In regeringscoalities lukt het niet altijd om alles uit het 
verkiezingsprogramma te realiseren. Het manifest helpt dan om keuzes te maken, 
compromissen te sluiten. Dat lukt niet altijd. Zo voelen we nog steeds de naweeën van onze 
deelname aan Rutte-2. Daar hebben we van geleerd en hopelijk doen we het in de toekomst 
beter.   
 

Samenwerking met GL 
Voor de samenwerking met GL hebben de 
wetenschappelijke bureaus van de PvdA en GL  
een gezamenlijk visie ontwikkeld voor Nederland: 
“Samen onze toekomst in handen nemen”. Dit 
verhaal is nog niet af en zal worden bijgeschaafd 
aan de hand van de uitkomsten van de 
ledengesprekken. Uiteindelijk wordt op een landelijk 
congres het beginselprogramma voor de 
samenwerking vastgesteld.  

In het boeiende ledengesprek van onze afdeling (zie blz..) werd geconstateerd dat GL door 
de huidige samenwerking meer oog heeft voor bestaanszekerheid en de PvdA voor 
duurzaamheid. Zo zie je dat praten met elkaar al meer begrip oplevert voor de onderlinge 
standpunten. Alleen dit is al een mooi resultaat om dichter bij ons doel te komen van een 
beter, eerlijker en schoner NL en Europa te komen.  
Nu eerst met vakantie. Hopelijk zien we elkaar daarna weer op vrijdag 8 september voor de 
Opening van het Politieke Seizoen. We hebben voor die bijeenkomst een inspirerende plek 
afgehuurd, ’t Wapen van Kennemerland . Daarna werken we weer vol energie verder aan 
een toekomst die hopelijk snel dichter komt te liggen bij beginselen waar wij in geloven. Fijne 
zomer! 

 
 

 

 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter PvdA Zuid-Kennemerland 

https://www.pvda.nl/nieuws/samen-onze-toekomst-in-handen-nemen/
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EVEN BIJPRATEN 
\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Eindelijk. Wat een mooi nieuws. 
In de vorige nieuwsbrief kondigde ik al aan 
jullie te kunnen bijpraten over de woonvisie. 
Fantastisch nieuws! De raad heeft de 
woonvisie aangenomen met 14 stemmen 
voor en 4 tegen! Minimaal 33% sociale 
huurwoningen, 40% middensegment, regels 
en afspraken met corporaties en een lijst van 
locaties liggen nu vast. Minimaal 500 
woningen komen erbij waarvan dus een fors 
deel betaalbaar. Met name dat het zo 
concreet is met locaties en aantallen is nieuw 
en gaat verder dan vorige woonvisies. En 
heeft dus brede steun. In Haarlem lachen ze 
om dit soort aantallen, maar voor 
Bloemendaal is het een goed begin en een 
trendbreuk. Ik heb een gat in de lucht 
gesprongen. Deze missie heeft een eerst 
mijlpaal bereikt. 
Het debat over 1 van die woonlocaties is 
inmiddels gestart. Voormalig tuincentrum 
Bos, Tuin en Dier in Vogelenzang gaat 
worden verbouwd naar een 
woningbouwlocatie. Als PvdA proberen we 
hier natuurlijk het maximale uit te halen. 
 

Locaties asielopvang 
Ook het besluit over de aangewezen locaties 
voor asielopvang is aangenomen. Als PvdA 
hadden we regie genomen in een 
amendement om zo de bezwaren en 
suggesties van omwonden van beide locaties 
expliciet mee te laten lopen in de 
besluitvorming. Dat hielp, al waren er 2 lange 
schorsingen voor nodig. Maar het is gelukt! 
We zien hoe het ingewikkeld is in veel 
gemeenten, dus ik denk dat we hier trots op 
mogen zijn. Andersom zou ik me kapot 
hebben geschaamd als het niet gelukt was…. 
 

Burgemeester 
Kortom allemaal heel positief nieuws. 
Natuurlijk gaat niet alles goed; zoals jullie 
hebben kunnen lezen is de werving voor een 
nieuwe burgemeester afgebroken wegens te 
weinig geschikte kandidaten. Voorlopig zal de 
CdK een waarnemer aanwijzen en over een 
tijd proberen we het opnieuw. 
 
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 

Sociale huur  
Met drie grote woningcorporaties zijn nieuwe 
afspraken gemaakt. Daardoor komt er meer 
sociale huur en wordt de woningkwaliteit 
verhoogd. Raadslid Dion Heinis schreef dit 
artikel over deze nieuwe afspraken.  
 

Cultuur 
Dion schreef daarnaast nog twee andere 
artikelen, over cultuur in Haarlem. De 
gemeenteraad neemt hierover de komende 
periode een aantal belangrijke besluiten. Lees 
is hier artikel over een mogelijk nieuw depot 
voor het Frans Hals Museum. En lees hier het 
artikel over de uitbreiding van De Schuur.  
 

Onderwijs 
Raadslid Erica Bastiaans schreef een artikel 
over investeringen die moeten worden gemaakt 
in het Haarlemse onderwijs. Daarvoor is meer 
geld beschikbaar. Lees het artikel hier.  
 

Duidelijke taal 
Erica nam afgelopen maand het initiatief voor 
een wedstrijd in duidelijk taal. Hiermee werd 
aandacht gevraagd voor laaggeletterdheid en 
de toegankelijkheid van informatie van de 
gemeente. Lees het artikel van Erica op onze 
site.  

 
Parkeren 

In Haarlem willen we het aantal geparkeerde 
auto’s in elf wijken terugdringen. Eerder 
vertelde Raadslid Renée Roodhuizen op onze 
site waarom we voor parkeerregulering zijn. 
Tegenstanders van de uitbreiding hebben 
verzocht een (raadgevend) referendum te 
houden over dit onderwerp. De gemeenteraad 
heeft dit afgewezen, omdat het verzoek niet 
aan de Haarlemse eisen voor een referendum 
voldoet 
 
Over dit besluit hebben tegenstanders een 
bezwaar ingediend bij de gemeente. Vorige 
week bepaalde de rechter in Haarlem dat de 
gemeente de bezwaarprocedure moet 
afwachten, en de voorbereidingen van de 
parkeerregulatie tot die tijd moet staken. Het 
bezwaar wordt in september behandeld.  
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 
 
 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/nieuwe-afspraken-met-woningcorporaties-meer-sociale-huur-en-betere-woningkwaliteit/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/nieuwe-afspraken-met-woningcorporaties-meer-sociale-huur-en-betere-woningkwaliteit/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/cultuurdossier-veel-steun-voor-nieuw-depotgebouw/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/cultuurdossier-veel-steun-voor-nieuw-depotgebouw/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/cultuurdossier-de-schuur-gaat-uitbreiden/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/onderwijshuisvesting/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/wedstrijd-duidelijke-taal/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/wedstrijd-duidelijke-taal/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/uitbreiding-betaald-parkeren/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/uitbreiding-betaald-parkeren/
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2023/30-maart/19:30/Verzoek-tot-het-houden-van-een-referendum-over-Nota-Uitwerking-parkeerregulering-Uitbreiding-betaald-parkeren-in-Haarlem/16-01-Amendement-niet-honoreren-van-het-houden-van-een-referendum-inzake-de-Nota-uitwerking-parkeerregulering-PvdA-D66-GLH-AP-CDA.pdf
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2023/30-maart/19:30/Verzoek-tot-het-houden-van-een-referendum-over-Nota-Uitwerking-parkeerregulering-Uitbreiding-betaald-parkeren-in-Haarlem/16-01-Amendement-niet-honoreren-van-het-houden-van-een-referendum-inzake-de-Nota-uitwerking-parkeerregulering-PvdA-D66-GLH-AP-CDA.pdf
https://gemeentebestuur.haarlem.nl/Vergaderingen/Raad/2023/30-maart/19:30/Verzoek-tot-het-houden-van-een-referendum-over-Nota-Uitwerking-parkeerregulering-Uitbreiding-betaald-parkeren-in-Haarlem/16-01-Amendement-niet-honoreren-van-het-houden-van-een-referendum-inzake-de-Nota-uitwerking-parkeerregulering-PvdA-D66-GLH-AP-CDA.pdf
https://www.haarlemsdagblad.nl/cnt/dmf20230622_46719678?utm_source=accounts.tnet.nl&utm_medium=referral&utm_content=/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Woonvisie vastgesteld 
Op 8 juni is de woonvisieHeemstede in de  
raad vastgesteld. De PvdA ziet de visie als 
een belangrijk resultaat van de coalitie 
onderhandelingen, waar we steeds 
aandrongen op betaalbare woningen, 
inclusieve woonwijken en passend wonen 
voor iedereen. Er is hard gewerkt aan de 
visie. In januari 2023 vroeg het college de 
commissie Ruimte om en zienswijze op de 
80% versie. In februari heeft een 
Rondetafelgesprek Wonen plaatsgevonden, 
een primeur voor de gemeente. De raad is 
in gesprek gegaan met inwoners en 
stakeholders waarna de definitieve versie 
vervolgens werd gepresenteerd en 
vastgesteld.  

 
 
Aankoop Heemsteedse dreef: 

In Heemstede ligt een nieuwe locatie op 
tafel voor asiel. Het college heeft een 
voorlopig koopcontract gesloten zodat we in 
een huis aan de Heemsteedse dreef 
maximaal 25 asielzoekers kunnen 
huisvesten. Met de aankoop moet nog 
worden ingestemd door de raad. Op 
maandag 26 juni was er een commissie-
avond over dit voorstel. Hier hebben 24 
bewoners ingesproken.  

 
De NOS radio-journaal gaf hier aandacht 
aan. Luister dit terug via deze link. 
Omdat de eerder aangedragen locaties aan 
de Leidsevaartweg zijn afgevallen heeft 
Heemstede voorlopig nog geen bijdrage aan 
het regioplan asiel. We hopen dat hier 

binnenkort verandering in komt. 
 
Sam Meerhof, wethouder PvdA 

 

Duurzaamheid 

 
Op de agenda in juni stond actualisatie duur 
zaamheid. In de commissievergadering was de 
fractie stevig tegen het “ ambitie” niveau. 
Onder het mom realistisch en haalbaar waren 
de doelen beslist niet ambitieus.  De 10 punten 
uit  ons verkiezingsprogramma zijn ingebracht. 
O.a extra windturbines op zee waar Zandvoort 
of de regio eigenaar van wordt.  Twee turbines 
zouden i.i.g. heel Zandvoort aan groene 
stroom moeten helpen. Eventuele extra 
opbrengsten kunnen ook terugvloeien naar de 
eigenaren. Slim gebruik maken van P-Zuid, het 
grootste parkeerterrein van Zandvoort. We 
willen hier graag vierdubbele benutting, wonen, 
ondergrondse parkeren, zonnepanelen op 
wanden/daken en publiek groen voor de buurt 
en kinderen. Ook energie-armoede is weer 
onder de aandacht gebracht.  600 huurders 
met E/F/G-label moeten snel geholpen worden 
omdat zij dubbel de klos zijn. Samen met 
o.a.GL en D66 heeft de PvdA opgeroepen om 
het ambitieniveau te verhogen .  
De raadsvergadering was moeizaam, weinig 
bereidheid van de coalitie partijen.  
De burgemeester hekelde het gebrek aan 
respect van een aantal partijen.  Uiteindelijk 
heeft Maaike toch een aantal toezeggingen 
van de wethouder binnengehaald. 
 

Parkeren blijft issue 
Een ander punt was dat er weer moties 
kwamen  over parkeren. PvdA had eerder 
aangegeven dat het beleid rammelt omdat er 
onvoldoende  gestuurd is op data maar vooral  
op onderbuikgevoel. Helaas krijgen we gelijk. 
De coalitie wil nu extra parkeerplaatsen 
realiseren.  
  
Op 11 juli is onze laatste vergadering voor het 
reces met, naar verwachting, de locatie AZC.  
  
 
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 
 

https://www.nporadio1.nl/nieuws/binnenland/6e2b5aee-0edb-4964-87d8-128a7732611a/protest-tegen-opvang-van-minderjarige-en-alleenstaande-asielzoekers-in-heemstede
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Agenda  
Zondag 2 juli 15.30-19.00 uur PvdA Bloemendaal terugblik 
afgelopen jaar 

Op zondagmiddag 2 juli organiseert de PvdA Bloemendaal 
een bijeenkomst (inloop vanaf 15.00 uur)  in de bovenzaal 
van Het Wapen van Kennemerland (Ramplaankwartier). 
We blikken met Harold Koster, fractievoorzitter, en Attiya 
Gamri (wethouder) terug op het afgelopen jaar, waarin de 
PvdA voor het eerst sedert jaren weer deel uitmaakte van 
het college. En natuurlijk heffen we gezamenlijk het glas 
op zowel het afgelopen als het komende jaar.  

 
Vrijdag 8 september 16:00 – 19:00 uur. Opening Politiek Seizoen 

 
 

Na een welverdiende zomervakantie komen we bij elkaar 
om het Politieke Seizoen te openen in ’t Wapen van 
Kennemerland, Ramplaan 125 in Haarlem. Een 
politieke VrijMiBo!! 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

Terugblik 1: 14 juni ledengesprek over 

linkse samenwerking 
Woensdag 14 juni organiseerde de afdeling in Haarlem een ledengesprek over de linkse 
samenwerking. Dit gesprek vond plaats in het kader van de ledengesprekken over de 
samenwerking met GL. 
Twintig leden namen deel aan het gesprek. De meeste leden kwamen uit Haarlem, een paar 
uit de andere gemeenten. Zowel leden van jongere en oudere leeftijd deden mee, de 
meerderheid was man.  

Onder leiding van Nels Wichers werden de leden 
uitgenodigd aan te geven waar ze staan in het 
proces. Op de vloer lag een kruis van schilderstape. 
Eén as loopt van overwegend positief over de 
samenwerking naar overwegend negatief en de 
andere as gaat over het proces, het gaat te langzaam 
tot het gaat te snel.    
De meeste leden gingen in het kwadrant positief/te 
langzaam staan, m.a.w. ze zijn positief over de 
samenwerking en vinden het proces (te) langzaam 
gaan. Twee leden hebben moeite met de 

voorgestelde samenwerking, vooral vanwege het risico kiezers te verliezen en de dreiging 
van een fusie. Als er nu voorstellen gedaan zouden worden voor een fusie zouden de 
aanwezige leden minder positief zijn over de volgende stappen. 
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Vervolgens werden in 4 groepen een aantal stellingen besproken. Enkele observaties uit de 
gesprekken: 

- De partijen hebben elkaar beïnvloed in de voorbije periode: GL meer aandacht voor 
bestaanszekerheid en PvdA meer aandacht voor klimaat en duurzaamheid. Een 
gunstige ontwikkeling. 

- Beide partijen hebben vaak dezelfde standpunten, echter blijft het zo als er bezuinigd 
moet worden? 

- De waarden van beide partijen vullen elkaar aan en overlappen deels. Ook 
GroenLinks afficheert zich in de naamgeving duidelijk in de waarden die ook in de 
sociaaldemocratie worden nagestreefd. Alleen zie je wel dat GL eerder "aanslaat" op 
natuur- en milieuaangelegenheden, en de PvdA eerder over bijvoorbeeld zaken als 
ongelijkheid en emancipatie. Het is gewenst dat de partijen het eens worden over de 
beginselen voor de samenwerking.  

- Een gezamenlijke lijst voor de Tweede Kamerverkiezingen is alleen mogelijk als er 
overeenstemming is over een gemeenschappelijk verkiezingsprogramma.  

- Het zou de moeite waard zijn om een links schaduwkabinet te presenteren. 
- Uitbreiding van de samenwerking naar andere progressieve partijen is momenteel 

niet aan de orde. 
 
Het ledengesprek duurde bijna 1½ uur. De 
bijeenkomst heeft bij een paar leden geleid tot een 
meer optimistische kijk op de samenwerking. Alle 
leden vonden het gekozen format voor het gesprek 
interessant. Het is een goede manier van elkaars 
inzichten te leren. Dank aan Nels voor de 
inspirerende begeleiding van het ledengesprek! 
 

 

 

Terugblik 2: 14 juni verslag van de ALV in 
Wijkcentrum Binnensteeds in Haarlem. 
 

Voorzitter Andre Broekmans opent om 20:00 uur de vergadering. Het is een korte 
ledenvergadering, rond 20:30 uur houden we een ledengesprek over de linkse 
samenwerking. 

 
Lenne Merbis en Bo-Anne van Egmond worden respectievelijk benoemd tot secretaris en 
bestuurslid communicatie. Lenne is wegens ziekte afwezig. Bo-Anne stelt zich voor. De 
vergadering benoemt hen en feliciteert hen. 
De voorzitter staat stil bij de vertrekkende secretaris Roy van Loon. De voorzitter dankt Roy 
voor het vele werk dat hij heeft verzet en voor zijn behulpzaamheid en bereikbaarheid. Als 
afscheidscadeau ontvangt hij het boek “Het tij tegen” van Tjeenk Willink uit.  

 
Terugblik op de besluitvorming in de Haarlemse gemeenteraad over gereguleerd parkeren 
en het afwijzen van het referendum. 
Maarten Wiedemeijer licht de gang van zaken toe en benoemt hoe belangrijke 
amendementen van de PvdA zijn verwerkt in het voorstel (lagere tarieven bijvoorbeeld). Hij 
benoemt dat een referendum een recht is waar zorgvuldig mee moet worden omgegaan. Het 
pakket van maatregelen waar de raad over heeft besloten is veel breder dan alleen betaald 
parkeren (vergroening bijvoorbeeld). Het is daarom voor zowel de raad als de uiteindelijk 
burger niet duidelijk waar zij zich over moeten uitspreken. Het deed ook niet recht aan de 
uitkomst van de verkiezingen gezien de Haarlemse burgerij met name voor een linkse 
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coalitie heeft gestemd. Maarten  benadrukt dat de fractie niet tegen een referendum is, maar 
de raad geen goed gevolg kan geven aan wat de uitslag ook zal worden van het 
voorgestelde referendum. Een burgerberaad kan in de toekomst beter soelaas bieden door 
inspraak te faciliteren. 26 juni is de uitspraak van de rechter op het afwijzen van het 
referendum.  
Er ontspon een discussie over de voor- en nadelen van het houden van een adviserend 
referendum en van een burgerberaad. Een lid vindt het een gemiste kans dat de raad niet 
akkoord ging met het referendum, het referendum biedt de kans de kloof te dichten tussen 
bestuurder en burger. 
Er werd geen gebruik gemaakt van de rondvraag. De vergadering werd om 20:35 uur 
afgesloten. 
 

 

Overige informatie 
 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 
promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 

link. Het bedrag staat op € 10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

